
Dedek Mraz
je naše delo

V dneh, ko nestrpno zremo na koledar ter
čakamo novo leto, se res ne spodobi tarnati.
Ob slovesu starega leta vedno pričakujemo,
da nam bo novo, mlado leto prineslo nekaj
boljšega, lepšega. In nam prinese, ali pa tudi
ne. Včasih je po novem letu še slabše. Kole-
dar je pač samo sveženj papirja — dedek
Mraz pa tudi ni institucija, na katero bi kazalo
kaj pomembnega staviti.

Tarnali torej ne bomo, smo rekli, pa tudi
brezbrižnosti se ne bomo vdajali. »Božekako«
filozofija nam je prinesla že veliko hudega in
menda so res minili časi, ko smo se tolažili z
njo (čepravjo tu in tam še zasledimo). Najbrž.
bo najbolje, če bomo novemu letu nazdravljali
z zmernim, realnim optimizmom.

Zakaj optimizmom? Res je, da so časi hudi
in da nas stabilizacija krepko grabi za vrat,
vendar izhodje. Nanj so s svojim zgledom po-
kazale številne delovne organizacije, tudi v
naši občini, ki so dokazale, da s trdim, dobhm
delom vendarle pridejo tudi rezultati. To pa je
najpomembnejše. Kajti rezultati, ki sledijo
boljšemu delu, prizadevanjem za izvoz, uve-
Ijavljanju domače pameti, so najbolj zdrava
motivacija, kar si je lahko želimo. Primeri, kot
so Litostroj, Rašica, Dekorativna, Elektroop-
tika in številni drugi, so dokaz za to.

Kaj koliko nam bo torej prineslo novo leto?
Toliko, kolikor bomo ustvarili. Za marsikoga bo
to morda premalo. Toda za to ne bo krivo novo
leto...


